
Razstava jagod na Prežganju
Že tradicionalna razstava jagod na Prežganju je tudi letos

dokazala zainteresiranost pridelovalcev jagod za razvoj, povečanje
in predstavitev svojih pridelkov širokemu občinstvu. To se jim je v
celoti posrečilo, saj je bilo obiskovalcev ob čudovitem vremenu
rekordno število, niso pa mogli priti vsi na svoj račun, saj ni bilo
dovoij niti prostora, da bi se lahko vsedli in odžejali, niti ni bOo
naprodaj dovolj jagod, po katerih je bilo izredno veliko povprašc-
vanje in zaradi katerih je tudi večina prišla. Sicer so vsepovsod
naokoli po njihvah ljudje nabirali sočne sadeže, le na razstavi jfli
domala ni bilo moč dobiti (le nekaj dopoldne).

Tudi razstavljavcev je bilo manj
kot prejšnja leta, saj ni bilo nikogar
iz Vnajnarjev; no, nekateri pa so
iazstavljali več vrst in tako je bilo
razstavljavcev dovolj. Morda pa ne-
kateri pridelovalci jagod niso zainte-
resirani za razstavljanje svojih izdel-
kov čes saj jih tako in tako lahko
prodamo? ! Tako mišljenje pa je
zmotno, saj vsakdo ve, da s samo

razstavo ne bo nihče obogatel, lju-
dem pa je treba pridelke pokazati,
ker jih s tem navajamo na poizkuš-
njo in na vsakdanji nakup. To pa je
prav gotovo tisto, kar si žele tudi
pridelovalci jagod. In če žele gojitve-
ne površine povečati, morajo to
prav gotovo upoštevati.

Lepo bi bilo na razstavi videti

tudi, katere vasi se ukvarjajo s pride-
lovanjem jagod in na kakšnih povrli-
nah, ker bi tak phkaz dal komplek*
nejši pregled te nove panoge gospo-
darstva, ki je za te kraje izrednegs
pomena, saj se jim je hektarski do
nos večkiatno povečal.

Razstava je bila kljub majhnost
lično urejena in marsikdo si je žele
poskusiti temnoidečo sengo sen

gano ali madam muto ali pa okusno
regino. Paše za oči je bilo to«jj
dovolj in upamo, da bo prihodnje
leto tudi za vse drugo. Prideloval-
cem jagod pa želimo pri njihovem
delu kar največ uspeha - to jim je
zaželel tudi predsednik občine Mai-
jan Moškrič kot polcrovitelj raz-
s t a v P E. SVETEK


